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Beste heer of mevrouw Tillekens, 
 
Wij hebben uw brief in goede orde ontvangen, waarvoor dank. Het forum heeft besloten dat het college 
uw brief behandelt. 
 
Wij vragen aan alle inwoners om afval te scheiden via de voorzieningen die wij als gemeente leveren. 
Inwoners die de minicontainers al gebruiken, leveren een grote en positieve bijdrage aan afvalscheiding 
en dus aan het zo laag mogelijk houden van de afvalstoffenheffing. Wij vragen dit daarom ook van u. Met 
deze brief willen wij u hier graag over informeren en reageren wij op uw vragen.  
 
Afvalscheiding 
De raad heeft in 2015 bepaald dat inwoners beter en aan huis afval moeten scheiden. In Rijswijk en in 
(bijna) alle andere gemeenten in Nederland, gaat dat via minicontainers aan huis. Het scheiden van afval 
direct aan huis, geeft gemak en het zorgt voor meer gescheiden pmd, gfte en oud papier en karton. De 
raad heeft dit in december 2023 nogmaals bekrachtigd voor gft, oud papier en karton. PMD wordt 
voortaan na gescheiden, via het restafval.  
 
Ondergrondse verzamelcontainers 
De ondergrondse gft containers die u gebruikt, zijn 80% van de tijd vervuild. Dit betekent dat we dit niet 
kunnen verwerken tot compost, maar dat dit alsnog verbrand wordt. Dit is zonde van de moeite die u en 
medebewoners nemen om gft apart te houden en leidt tot hogere verbrandingskosten.  
 
Afvalstoffenheffing 
Het scheiden van afval in minicontainers is goedkoper en heeft betere resultaten dan in ondergrondse 
containers. Bovendien zijn ondergrondse containers duur in aanschaf en onderhoud. Alle kosten die wij 
maken om afval gescheiden in te zamelen en te verwerken, komen terecht in de afvalstoffenheffing. De 
raad heeft gevraagd om de kosten voor de heffing te verlagen. Afvalscheiding via minicontainers draagt 
hieraan bij.  
 
Vragen uit uw brief 
U heeft een aantal vragen gesteld in uw brief. 
1. Is er een financiële onderbouwing opgeleverd m.b.t. de aanschaf van containers, het verrichten van 

aanpassingen aan bestaande centrale containers, het mogelijke risico vergelijkbaar met het debacle 
met de “roze”-containers, de door de wethouder gesuggereerde inzet van afvalcoaches, de 
investeringen in uitbreiding van het wagenpark en het aantal vervoersbewegingen? 

 
Het besluit van de raad uit december 2023, richt zich met name op nascheiding van pmd uit het 
restafval. Hier liggen uiteraard berekeningen aan ten grondslag, die ook opgenomen zijn in het 
raadsvoorstel. Het inzamelen met de minicontainers voor gft, oud papier en karton is niet 
herberekend, omdat dit al bestaand beleid is. De enige aanpassing die plaatsvindt is bij de 
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ondergrondse containers voor gft. Deze worden alleen toegankelijk voor inwoners die in hoogbouw 
wonen en dus geen minicontainer hebben. Hiermee willen we de vervuiling voorkomen.  

 
2. Wat wordt verstaan onder laagbouw? Zijn dat woningen met een huisdeur en voortuin op 

trottoirniveau of worden benedenwoningen in een appartementencomplex daarvan uitgesloten? 
 

Laagbouwwoningen zijn inderdaad woningen met een huisdeur en voortuin op trottoirniveau. 
Benedenwoningen van complexen mogen op vrijwillige basis minicontainers hebben, zolang ze deze 
op eigen perceel kwijt kunnen. Men vindt dit vaak makkelijk.  
Inwoners uit hoogbouwwoningen (appartementencomplexen, gestapelde bouw) maken alleen 
gebruik van ondergrondse containers. Er mogen namelijk geen minicontainers op galerijen staan. 

 
3. Waarom is er niet gekozen om eerst breed met bewoners te overleggen?     

 
Een grote meerderheid (ongeveer 90%) van de inwoners van Rijswijk, uit laagbouw, maken al 
gebruik van minicontainers. De raad heeft vastgesteld om nascheiding van pmd via het restafval in 
te voeren. Het besluit om met minicontainers in te zamelen is niet nieuw. Om deze reden is er niet 
opnieuw met inwoners (verenigingen) in conclaaf gegaan.  
 

 
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en wethouders, 
de secretaris, 
 
 
 
P.M. Schuit 

de burgemeester, 
 
 
 
H. Sahin  

 


